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országgyűlési képviselő

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésrő l szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok

feltenni Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter Úrhoz:

„Milyen támogatást kívánnak nyújtani az Országos Környezetegészségügyi Intézet számára, hogy
sikeresen pályázhassanak a pollenleolvasás gyorsítása érdekében?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ugy látom, hogy nem fogadta meg tanácsomat, miszerint azt a válaszadót, aki ilyen agresszív bértolnokkén t
írja az Ön nevében a válaszokat, mentse fel munkavégzése alól, hiszen a stílus mit sem változott, mé g

mindig ahelyett, hogy a konkrét ügyr ő l beszélne, a múltra mutogat vissza . Higgye el, Tisztelt Miniszter Ur,

ez a stílus árt Önnek !
De ha már nem akar a konkrét ügyrő l érdemi párbeszédet folytatni, szívesen egyeztetek Önnel az orbán i

gazdaságpolitikát illet ően. Bizonyára Ön is olvasta az Orbán-kormány korábbi minisztereinek lesújt ó
véleményét az Önök gazdaságpolitikája kapcsán vagy ajánlom figyelmébe Sólyom László köztársasági elnö k
úr véleményét az Önök kormányzásáról, amelyhez Tisztelt Miniszter Úr, Ón is asszisztál . Mit gondo l

Miniszter Ur az általam felvetett véleményekről?

Beszélhetünk ezekrő l a dolgokról is vagy a Simicska-birodalomról vagy a felcsúti földbirtokosokról, Tisztel t

Miniszter Ur, mondja el nyugodtan véleményét .

Azonban ezt követően szerencsésebbnek tartanám, ha érdemi párbeszédet folytatnánk a naprakész

pollenjelentésrő l, hiszen csaknem kétmillió magyar ember sorsáról van szó .
Örömmel vettem tudomásul, hogy az Országos Környezetegészségügyi Intézet nyomon követi a pályázati

kiírásokat és hogy neves konzorciumok tagjaként évente nyújt is be pályázatokat. Azonban az a

véleményem, hogy nem elegend ő figyelni azokat, hanem az előrelépéshez megfelelőeket is kell írni, ha pedig
szükséges, minden támogatást meg kell adni az OKI munkatársai számára, hogy sikeresen tudjanak pályázni .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat:

Milyen támogatást kívánnak nyújtani az Országos Környezetegészségügyi Intézet számára, hog y
sikeresen pályázhassanak a pollenleolvasás gyorsítása érdekében ?
Kívánnak-e olyan pályázatot kiírni ebben a témában, melyre való sikeres pályázat benyújtása eseté n

megvalósíthatóvá válna a közel azonos idej ű pollenadat-közlés ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . augusztus 8 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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